



Pulpwood and Wood Residue Statistics

May 1994

Statistiques de bois à pâte et de déchets de bois

Mai 1994



Price: Canada: \$7.00 per issue, \$70.00 annually
 United States: US\$9.00 per issue, US\$84.00 annually
 Other Countries: US\$10.00 per issue, US\$98.00 annually
 To order Statistics Canada publications, please call our
 National toll-free line 1-800-267-6677

Prix: Canada: 7, \$ l'exemplaire, 70 \$ par année
 États-Unis: 9 \$ l'exemplaire, 84 \$ US par année
 Autres pays: 10 \$ US l'exemplaire, 98 \$ US par année
 Pour commander les publications de Statistique Canada, veuillez
 composer le numéro national sans frais 1-800-267-6677

This monthly survey is one of the few current manufacturing surveys that looks at receipts and usage of selected commodities. These variables are usually covered only in the Annual Survey of Manufactures.

Note: This report reflects the activity of respondent firms operating in 1994. The list of respondents is published annually in the December issue.

December issues of this publication contain a statement of the degree of estimation.

Based on the latest Annual Survey of Manufactures (catalogue no. 36-250), the reporting firms in this survey account for approximately 100% of pulp and paper purchased wood fibre products.

Throughout report totals may not add due to rounding.

Selected series available on CANSIM, matrix 54.

Industry Division

July 1994

Note of Appreciation

Canada owes the success of its statistical system to a long-standing cooperation involving Statistics Canada, the citizens of Canada, its businesses, governments and other institutions. Accurate and timely statistical information could not be produced without their continued cooperation and goodwill.

Published by authority of the Minister responsible for Statistics Canada. © Minister of Industry, Science and Technology, 1994. All rights reserved. No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system or transmitted in any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording or otherwise without prior written permission from Licence Services, Marketing Division, Statistics Canada, Ottawa, Ontario, Canada K1A 0T6.

The paper used in this publication meets the minimum requirements of American National Standard for Information Sciences - Permanence of Paper for Printed Library Materials, ANSI Z39.48 - 1984.



La présente enquête mensuelle est une des rares enquêtes manufacturières courantes qui se concentre sur les recettes et l'utilisation de certains produits. Ces variables sont normalement réservées à l'enquête annuelle des manufactures.

Nota: Cette publication reflète l'activité des compagnies répondantes qui opèrent en 1994. La liste des répondants est publiée annuellement dans la publication de décembre.

Les numéros de décembre de cette publication contiennent un énoncé sur le degré d'estimation.

Basé sur la dernière Enquête Annuelle des manufactures (n° 36-250 au catalogue), les firmes déclarantes à cette enquête représentent près de 100% des matières fibreuses de bois achetées par les usines de pâtes et papiers.

Au cours du rapport les totaux ne concordent pas nécessairement à cause de l'arrondissement des chiffres.

Certaines séries sont disponibles dans la matrice 54, de CANSIM.

Division de l'industrie

Juillet 1994

Note de reconnaissance

Le succès du système statistique du Canada repose sur un partenariat bien établi entre Statistique Canada et la population, les entreprises, les administrations canadiennes et les autres organismes. Sans cette collaboration et cette bonne volonté, il serait impossible de produire des statistiques précises et actuelles.

Publication autorisée par le ministre responsable de Statistique Canada. © Ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie, 1994. Tous droits réservés. Il est interdit de reproduire ou de transmettre le contenu de la présente publication, sous quelque forme ou par quelque moyen que ce soit, enregistrement sur support magnétique, reproduction électronique, mécanique, photographique, ou autre, ou de l'emmagasiner dans un système de recouvrement, sans l'autorisation écrite préalable des Services de concession des droits de licence, Division du marketing, Statistique Canada, Ottawa, Ontario, Canada K1A 0T6.

Le papier utilisé dans la présente publication répond aux exigences minimales de l'«American National Standard for Information Sciences» - «Permanence of Paper for Printed Library Materials», ANSI Z39.48 - 1984.



TABLE 1. Summary 1994

TABLEAU 1. Sommaire 1994

Mill Location Emplacement de l'usine	Receipts Reçus			Total	Inventories ¹ Total ₁ Stocks		Consumption Consommation
	Pulpwood Bois à pâte	Chips Copeaux	Other residue Autres déchets de bois		Opening Ouverture	Closing Fermeture	
SCG Codes Code CTB	(4403.20.30) (4403.99.10)	(4401.20)	(4401.30.90)				

cubic metres - mètres cubes

May - Mai

Nova Scotia - Nouvelle-Écosse	x	x	-	372 139	177 799	135 989	426 907
New Brunswick - Nouveau-Brunswick	83 396	223 742	-	307 138	1 043 114	545 789	696 363
Québec	182 677	x	x	1 885 672	2 655 279	2 499 679	1 999 973
Ontario	617 308	x	x	1 359 881	2 601 592	2 514 216	1 432 068
Alberta	x	x	-	255 435	965 680	707 535	513 580
British Columbia - Colombie-Britannique	318 375	2 722 550	285 316	3 326 241	2 249 136	2 342 210	3 216 816
Other Provinces - Autres Provinces	x	x	-	133 456	928 497	660 110	396 494
Canada	1 555 574	5 506 941	577 447	7 639 962	10 621 097	9 405 528	8 682 201

YEAR-TO-DATE -
TOTAL CUMULATIF

Nova Scotia - Nouvelle-Écosse	x	x	-	2 085 112	2 183 440
New Brunswick - Nouveau-Brunswick	1 947 039	1 038 605	-	2 985 644	3 529 618
Québec	1 939 629	x	x	10 169 194	10 474 299
Ontario	3 843 350	x	x	7 249 294	6 973 788
Alberta	x	x	-	2 556 188	2 546 852
British Columbia - Colombie-Britannique	1 274 283	13 290 914	1 539 000	16 104 197	16 402 830
Other Provinces - Autres Provinces	1 647 670	388 110	-	2 035 780	2 142 011
Canada	13 610 652	26 596 163	2 978 594	43 186 409	44 252 838

¹ Inventory figures include pulpwood at mills and in other land or water storage.
 x confidential, suppressed to meet requirements of the Statistics Act.
 - nil or zero.
 r revised figures.
 ... figures not appropriate or not applicable.

Note: To convert cubic metres (m³) to cunits (100 cubic feet of solid wood) multiply by 0.35315.

¹ Les chiffres comprennent le bois à pâte stocké à l'usine et à d'autres endroits sur terre ou dans l'eau.
 x confidentiel, supprimé en vertu des dispositions de la Loi sur la statistique.
 - néant ou zéro.
 r nombres rectifiés.
 ... n'ayant pas lieu de figurer.

Nota: Pour convertir les mètres cubes (m³) en cunits (100 pieds cubes de bois solide) multiplier par 0,35315.

TABLE 2. Summary 1993

TABLEAU 2. Sommaire 1993

Mill Location Emplacement de l'usine	Receipts Reçus			Total	Inventories ¹ Total Stocks ¹		Consumption Consommation
	Pulpwood Bois à pâte	Chips Copeaux	Other residue Autres déchets de bois		Opening Ouverture	Closing Fermeture	
SCG Codes Code CTB	(4403.20.30) (4403.99.10)	(4401.20)	(4401.30.90)				
cubic metres - mètres cubes							
May - Mai							
Nova Scotia - Nouvelle-Écosse	x	x	-	302 952	145 342	113 283	341 771
New Brunswick - Nouveau-Brunswick	78 595 r	220 959 r	-	299 554 r	1 194 357	836 805 r	658 164 r
Québec	297 317 r	x	x	1 915 422 r	3 450 817	3 158 659 r	2 128 884 r
Ontario	528 558 r	x	x	1 089 466	2 916 016	2 747 281	1 222 007
Alberta	x	x	-	236 172	1 162 003	989 895	419 225
British Columbia - Colombie-Britannique	283 168	2 388 570	214 472	2 886 210	2 683 223	2 576 363	2 941 450
Other Provinces - Autres Provinces	x	x	-	155 211	989 106	769 591	374 726
Canada	1 517 298 r	4 896 581 r	471 108	6 884 987 r	12 540 864	11 191 877 r	8 086 227 r

YEAR-TO-DATE -
TOTAL CUMULATIF

Nova Scotia - Nouvelle-Écosse	x	x	-	1 825 691	2 071 896
New Brunswick - Nouveau-Brunswick	1 574 151 r	1 057 912 r	-	2 632 063 r	3 459 728 r
Québec	2 130 663 r	x	x	10 107 965 r	10 792 364 r
Ontario	4 183 453	x	x	7 142 536	6 683 223
Alberta	1 149 483	1 159 400	-	2 308 883	2 263 466
British Columbia - Colombie-Britannique	1 324 472	12 516 765	1 485 008	15 326 245	15 516 651
Other Provinces - Autres Provinces	x	x	-	1 790 832	2 070 676
Canada	13 066 106 r	25 416 357 r	2 651 752	41 134 215 r	42 858 004 r

¹ Inventory figures include pulpwood at mills and in other land or water storage.
 x confidential, suppressed to meet requirements of the Statistics Act.
 - nil or zero.
 r revised figures.
 ... figures not appropriate or not applicable.

Note: To convert cubic metres (m³) to cunits (100 cubic feet of solid wood) multiply by 0.35315.

¹ Les chiffres comprennent le bois à pâte stocké à l'usine et à d'autres endroits sur terre ou dans l'eau.
 x confidentiel, supprimé en vertu des dispositions de la Loi sur la statistique.
 - néant ou zéro.
 r nombres rectifiés.
 ... n'ayant pas lieu de figurer.

Nota: Pour convertir les mètres cubes (m³) en cunits (100 pieds cubes de bois solide) multiplier par 0.35315.

Standards of Service to the Public

To maintain quality service to the public, Statistics Canada follows established standards covering statistical products and services, delivery of statistical information, cost-recovered services and service to respondents. To obtain a copy of these service standards, please contact your nearest Statistics Canada Regional Reference Centre.

Normes de service au public

Afin de maintenir la qualité du service au public, Statistique Canada observe des normes établies en matière de produits et de services statistiques, de diffusion d'information statistique, de services à recouvrement des coûts et de services aux répondants. Pour obtenir une copie de ces normes de service, veuillez communiquer avec le Centre de consultation régional de Statistique Canada le plus près de chez vous.

STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010169119

